
15/02/2005 bij 

Notulen Algemene Ledenvergadering, 13 April 2005 om 19:00 uur in de Lombardsaal,  
Institut für Kunststoffverarbeitung, Pontstrasse 49 te Aken

Aanwezig: Jan-Willem van Susante, Nancy Visser, Rob Krewinkel, Wendy Robben, Mechelke Hamers, Carina
Ramakers, Luc Hamers, Roy Dolmans, Tim van Kollenburg, Roel Bröker, Galid Zimmermann, André Xhonneux,
Dominik Geisler, Bart van den Esschert, Ivo Breuker, Luana Habets, Tim Lauterbach, Henri Hazen, Bart Höppener

Afgemeld: Irene de Wispelaere

1. Opening

Om 19:10 opent Luana de vergadering, heet iedereen welkom en vraagt de GSM's uit te zetten

2. Vaststellen definitieve agenda

De nummering is niet correct, deze is voor iedereen anders. Verder is de datum waarop de notulen kunnen
worden ingezien niet juist en komt punt 9a, voorstel Erstsemesterkampcommissie, te vervallen.

1. Opening
2. Vaststellen definitieve agenda
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering 11 Oktober 2004
4. Ingekomen stukken
5. Bestuursmededelingen
6a. Financieel overzicht
6b. Verslag kascontrolecommissie
6c. Ontslag kascontrolecommissie
7. Commissieverslagen
8. Verkiezingen voor de functies van penningmeester en assessor
9a. Commissiesamenstelling
9b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie
10. Uitdelen attenties
11. Rondvraag
12. Sluiting

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 11 Oktober 2004

Punt 3: Onduidelijk wat bedoeld wordt met “De zin over het spamfilter van de RWTH is niet correct.”
Punt 5: deel 2: "(...)gestaan in een artikel(...)" moet zijn "(...) gestaan met een artikel (...)"
Punt 6a: " (...) nog 6 leden het lidmaatschap betaald (...)" moet zijn " (...) nog 6 leden het lidmaatschap over 

  het voorafgaande jaar betaald (...)" 
Punt 7: De commissiesamenstelling van de Lustrumcommissie is niet aanwezig
Punt 8: De machtigingen moeten onder ingekomen stukken vermeld worden.
Punt 9b: Accie: Tim Lauterbach moet Tom Bisschops zijn
               Fotowerkgroep: Rob Krewinkel moet Rob Oligschlaeger zijn
               De commissiesamenstelling van de Lustrumcommissie is niet aanwezig

4. Ingekomen stukken

Een afmelding voor de ALV van Irene de Wispelaere.
Een afmelding voor de vereniging van:
 - Claudia Sturme, aangezien zij niet meer in Aken studeert.
 - Renée Kuppers, aangezien zij in Eindhoven is afgestudeerd.
 - Ivo Breuker, aangezien hij zijn studie aan de Fachhochschule in Aken succesvol heeft afgerond.

5. Bestuursmededelingen
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 - Luana deelt mee dat het lustrumfeest goed is verlopen. Zij bedankt de lustrumcommissie en zegt dat deze 
   na de commissieverslagen zal worden opgeheven en, indien nodig, een nieuwe commissie zal worden 
   gevormd.
 - Luana zegt dat er misschien Studiengebühren zullen worden ingevoerd in Nordrhein-Westfalen. Dit zal 
   echter afhangen van de uitkomst van de Landtagswahl, aangezien alleen de CDU en de FDP deze willen 
   invoeren. Henri heeft over de al beschikbare informatie een stukje geschreven in de Actueel. De 
   studiengebühren zullen hoogstwaarschijnlijk rond de 600 Euro per Semester zijn. Onbekend is of dit alleen voor 
   nieuwe studenten zal gaan gelden.

19:24 Benjamin Wilkosz arriveert

 - De hele vereniging was uitgenodigd voor het jaarlijkse OHB-Diner, maar alleen het bestuur is gegaan, 
   omdat er verder geen aanmeldingen waren.
 - Het bestuur heeft op de ALV van de OHB verslag uitgebracht van de Activitas.
 - De nieuwjaarsborrel begin dit jaar was een succes en is zeker voor herhaling vatbaar, zij het in een iets 
   andere vorm. Het plan is de volgende keer ook besturen van andere verenigingen en de SSCTH uit te 
   nodigen.
 - Bart van den Esschert en Rob Krewinkel zijn naar een buitengewone vergadering van de SSCTH in  Club 
   Med geweest.
 - Ook informeert Bart van den Esschert of Rob Krewinkel nog wel lid kan zijn van de vereniging, aangezien hij zijn
   studie heeft afgerond.

6a. Financieel overzicht

Ivo laat het financieel overzicht rondgaan en licht dit toe. De 75 Euro inkomsten van internet komen van Tim van
Kollenburg voor een banner voor BilligeCartridges.
De 13 Euro die over zijn van het lustrum worden op de lustrumrekening gestort.
Het cadeau dat voor Pennings gekocht is, is een boek van de RWTH voor zijn 65e verjaardag, waar het bestuur
voor uitgenodigd was.
De vereniging had 250 Euro gekregen van het AAA voor het Erstsemesterkamp.
Op het overzicht staat "Uitgaven december 2005" en "Inkomsten januari 2004" Dit wordt verbeterd.

6b. Verslag kascontrolecommissie

Galid deelt mede dat het klopt.

6c. Ontslag kascontrolecommissie

Luana bedankt de kascontrolecommissie en deze wordt met handopsteken unaniem uit haar functie ontslagen.

7. Commissieverslagen

Accie:
Commissiesamenstelling: Tom Bisschops, Dominik Geisler, Ivo Breuker (coördinator)
Activiteiten van het afgelopen Semester:
 - Semesterdiner in Dinosaurus
   De ambiance hier was slecht en het is niet voor herhaling vatbaar.
 - Troeftournooi in het Guinesshouse
   Rob Oligschlaeger en Johan Gehlen hebben alweer gewonnen.
 - Kerstmarkt in Aken
   Schijnt gezellig geweest te zijn.
 - Nieuwjaarsborrel
   Het idee is voor herhaling vatbaar, zij het in een andere vorm.
 - Carnaval in Aken
   Het was een kleine groep en het was tot ongeveer 17:00 uur gezellig. Voor een compleet verslag wordt u 
   verwezen naar de website van de Accie.
 - Mad Sint Party bij Tom Bisschops
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   Bijna iedereen had grote hoeveelheden alcohol geconsumeerd en er werd flink meegezongen met de 
   karaokemuziek.
 - Pooltournooi in Aken
   De opkomst was met 2 mensen bijzonder hoog.
 - Lasergamen en dineren in Spectaculum
   Er waren helaas te weinig aanmeldingen voor het lasergamen, maar het eten was super, op de bediening 
   na.
 Geplande activiteiten voor het volgende Semester:
 - Er is een volleybalveld gehuurd door de vereniging op de Sportplatz bij Chemie
 - Zouden graag meedoen met de Hayraa, een volleybaltournooi.
   Hiervoor zijn nog minimaal twee deelnemers nodig. Het zal 50 Euro per team kosten en het bier kost 
   minder dan 1 euro.
Ivo moet helaas aftreden als coördinator van de Accie en er is dus een nieuw lid nodig om de commissie
bestaansrecht te verlenen.

Actueel:
Commissiesamenstelling: Roy Dolmans, Rob Krewinkel, Nathalie van Aken, Roel Bröker (coördinator)
Roy Dolmans en Rob Krewinkel hebben zich afgemeld als lid van de Actueelcommissie.
Roel stapt op als coördinator van de Actueelcommissie.
Helaas is de Actueel maar twee keer uitgekomen dit Semester, aangezien er te weinig kopij was.
Er waren helaas niet genoeg leden te motiveren iets te schrijven voor de Actueel.
Roel roept mensen, die nog interesse hebben aan het blad te werken, op dit nu kenbaar te maken, anders was dit
de laatste actueel.

Erstsemestercommissie:
Commissiesamenstelling: Nancy Visser, Dominik Geisler, André Xhonneux, Henri Hazen
Vorige week is vergadering geweest, waarin het programma is vastgesteld. Ook is er gekeken op de Grillplatz.
Programma:
Donderdag: - Verzamelen bij het hoofdgebouw

- Naar het Bushof voor het Semesterticket
- Lunch bij de Elisenbrunnen
- Avontuurlijke wandeling in het Aachener Wald
- Grillen op de Grillplatz
- Voor liefhebbers achteraf naar de B9

Vrijdag: - Ontbijt
- Aangepaste speurtocht
- Eten
- Kroegentocht
- Bezoek aan de Starfish

Het Erstsemesterkamp staat gepland op 6 en 7 Oktober 2005.

Internet:
Commissiesamenstelling: Nathalie van Aken, Ivo Breuker, Roel Bröker, Luc Hamers, Bart Höppener, Wendy
Robben, Dennis Schmeits
Omdat er problemen waren met de rechten bij de FTP-toegangen is binnen dezelfde provider een serverwissel
doorgevoerd. Dit bracht meteen verschillende voordelen met zich mee; 

-         de emaillijsten kunnen in de toekomst per PHP-script aangestuurd worden (en zijn hierdoor gemakkelijker
actueel te houden). 
-         emails die je via een emaillijst krijgt zijn voorzien van een „subject-prefix“ (bijv. [leden] …). 

Verder is  een pakket-upgrade doorgevoerd. Tegen geringe meerkosten kan de adressendatabase vanaf nu met
SLL versleuteld worden. En de serverruimte is van 110 mb naar 160 mb vergroot. 

Ieder lid heeft een login gekregen voor de adressendatabase. Hierin kan zij/hij de eigen gegevens veranderen en
zo ervoor zorgen dat de vereniging altijd de juiste adresgegevens heeft. Vanaf de hoofdpagina is de
adressendatabase met een link te bereiken. Voor bestuursleden is aan hun login ook meteen de bestuursinterne
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pagina te bereiken. 

De pagina heeft een nieuwe reclamebanner (www.billigecartridges.de). Hiervoor ontvangt de vereniging een
bedrag van €  75,-. De banner blijft 1 jaar staan. 

Volgend semester: 

-         Domeineigenaarwissel: nieuwe eigenaar wordt Bart Höppener 
-         Nieuwe persoon die activiteitenpagina onderhoudt: iemand van de Accie? 
-         Inrichten van een php-script voor de emaillijsten 

Verder nog: 
- Commissie krijgt een nieuwe coördinator, daarover in punt 9a meer. 
- Oudherenbond krijgt een eigen internetpagina: http://www.ohb-alcuinus.nl/

Lustrum:
Commissiesamenstelling: Wendy Robben, Carina Ramakers, Renée Kuppers, Mechelke Hamers, Ivo Breuker,
Nathalie van Aken, Roy Dolmans, Bart Höppener, Bart van den Esschert
Wendy vertelt dat de voorbereiding van het lustrum erg intensief is geweest in de weken vlak voor het lustrum. Op
de dag zelf is nog veel gedaan door Carina en Mechelke. De rondleiding door Aken was goed bezocht, ook door
de oudheren en het feest was in ieder geval geslaagd. 
De huidige commissie zal een klapper samenstellen met adviezen en tips voor het volgende lustrum. Deze komt
dan in het bezit van het bestuur. Het voorstel van de huidige commissie is verder om de volgende
lustrumcommissie 2 jaar voor het lustrum op te richten. Deze heeft dan een jaar meer tijd voor de
voorbereidingen, wat gezien het feit dat de vereniging dan haar 50 jarig jubileum viert en er misschien mensen als
de ambassadeur uitgenodigd zullen worden, zeker aan te raden is. De leden van de toekomstige commissie
moeten ook niet bang zijn om de mensen van de huidige commissie om raad te vragen. Wendy zegt verder dat er
nog lustrumboeken te koop zijn bij de penningmeester.

Bij deze heft de commissie zichzelf op. 

Voorlichting:
Commissiesamenstelling: André Xhonneux, Benjamin Wilkosz, Carina Ramakers, Tom Bisschops, Raoul Bück
Op André’s opmerking over de internet pagina zegt Bart van den Esschert dat hij niet hiervoor verantwoordelijk is.
Hij heeft beloofd de emailadressen te actualiseren en zal dit ook doen, maar verder heeft hij niks met de pagina te
maken. Luana stelt voor dat de voorlichtings- en de internetcomissie op dit gebied nauwer samenwerken. 
Wat de studiebeurs betreft zegt Wendy dat de Studienberatung er dit jaar niet naar toe zal gaan (ze hebben geen
personeel en geen geld). Het Fachbereich 5 zal dit misschien wel doen. Als dit FB gaat, hoort de vereniging er
misschien  nog  van,  want  ze  weten  dat  Alcuinus  in  het  verleden  altijd  mee  is  gegaan  en  ze  hebben
contactadressen gekregen. 
Wendy wil ook weten waarom Tom en niet André de emails van geinteresseerde leerlingen beantwoordt. André
antwoordt  dat  dit  commissie-intern  zo  geregeld  is.  Het  leek  de  commissie  beter  dat  één  persoon  hiervoor
verantwoordelijk is, en dit hoeft niet persé de coordinator te zijn. Nancy merkt op dat ze commissielid is, maar nog
nooit voor een vergadering uitgenodigd is. André wist dit niet en zal haar in het vervolg uitnodigen. Ze stond ook
niet op de mailinglijst, omdat het bestuur de lijsten niet bijgewerkt had. Dit moet in het vervolg dus wel gebeuren. 

Fotowerkgroep:
Samenstelling: Wendy Robben, Mechelke Hamers, Nathalie van Aken, Rob Oligschlaeger
De fotowerkgroep heeft voor het lustrum foto's verzameld die Ivo op CD heeft laten zetten.

20:35 Pauze
20:45 De vergadering wordt hervat

8. Verkiezingen voor de functies van penningmeester en assessor

Er zijn 15 stemgerechtigden aanwezig.
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Verkiezing voor de functie van Penningmeester
Kandidaten: Benjamin Wilkosz
Ja: 11
Nee: 3
Blanco: 1
Ongeldig: -

Verkiezingen voor functie van Assessor
Kandidaten: André Xhonneux
Ja: 12
Nee: 2
Blanco: 1
Ongeldig: -

Luana bedankt Ivo en Bart voor hun inzet in het bestuur.
Het nieuwe bestuur neemt plaats.

9a. Commissiesamenstelling

Accie:
Tom Bisschops, Dominik Geisler, Galid Zimmermann

Actueel:
Nancy Visser, Luana Habets, Roel Bröker

Erstsemestercommissie:
Nancy Visser, Dominik Geisler, André Xhonneux, Henri Hazen

Internet:
Tim Lauterbach (coördinator), Galid Zimmermann, Nathalie van Aken, Ivo Breuker, Roel Bröker, Luc Hamers, Bart
Höppener, Wendy Robben, Dennis Schmeits

Voorlichting:
André Xhonneux, Benjamin Wilkosz, Carina Ramakers, Tom Bisschops, Raoul Bück

9b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie

Galid en Roy melden zich.
Dit wordt unaniem met handopsteken goedgekeurd.

10. Uitdelen attenties

Nancy Visser en Tim Lauterbach krijgen een bul uitgereikt.
Ivo krijgt een attentie aangeboden omdat hij zijn studie met succes heeft afgerond.

11. Rondvraag

 - André zegt dat de vereniging zou moeten proberen meer mensen op de ALV te krijgen.
 - Bart wenst het nieuwe bestuur veel succes.
 - Galid wil weten hoe PSV er voor staat en wenst het nieuwe bestuur veel succes.
 - Roel is blij dat de Actueel blijft bestaan.
 - Roy zegt dat de Vrienden van Alcuinus en actieve oudheren ook een uitnodiging moeten krijgen voor de 
   ALV en dat meerdere brieven aan één huis ook in één envelop kunnen. Ook zegt hij dat de leden hun 
   gegevens na moeten kijken in de adressendatabase en dat er een volleybalveld gereserveerd is tussen 
   19:00 en 21:00 uur op dinsdag.  Mechelke zegt dat het bestuur geen uitnodiging toegestuurd hoeft te 
   krijgen.
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 - Luc zegt dat het bestuur een zootje ongeregeld is, en dat het lijkt of de ALV niet voorbereid is op de vorige 
   BV. Ook vindt hij het stijlloos dat een bestuurslid te laat is op de ALV en dat ereleden geen uitnodiging 
   krijgen. Verder ergert hij zich er aan dat de notulen nog steeds niet geupload zijn en vraagt hij hoe het met 
   ze nieuwe Erstsemesters zit. Het blijkt dat Daniel te ver weg woont, thijs eigenlijk wel wilde komen en Philip 
   zijn andere studie belangrijker vond dan die aan de RWTH. Ook deelt hij mee dat hij en Rob Oligschlaeger 
   een volleybal sponsoren voor de vereniging.
 - Carina wenst het nieuwe bestuur veel succes.
 - Mechelke vroeg welke verenigingen uitgenodigd zullen worden voor de nieuwjaarsborrel. Ivo zegt dat er 
   bijvoorbeeld wordt gedacht aan Woord en Daad en de Luxemburgse vereniging, en niet aan de 
   Burschenschaften. Verder bedankt Mechelke het oude bestuur en wenst zij het nieuwe bestuur veel succes.
 - Wendy was bang dat de actueel opgeheven zou worden, net zoals met de Boemerang is gebeurd, en is blij 
   dat de actueel verder gaat.
 - Rob vraagt hoe het zit met de lijst met belangrijke beslissingen van de vereniging. Luana zegt dat die nog 
   niet gemaakt is. Ook vraagt Rob waarom de SSCTH en de OHB geen uitnodiging hebben gekregen. Luana 
   zegt dat dit bewust niet is gebeurd, omdat eens per jaar wel erg veel is. Roy stelt voor het iedere twee jaar 
   te doen. Ook informeert Rob naar zijn status. Dit is een probleem, aangezien iemand na zijn 1e studie een 
   oud-heer is en Rob 2 studies volgt. De statuten zeggen dat hij na een afgeronde studie oudheer is en het 
   huishoudelijk regelement zegt hat iemand met een 2e studie gewoon lid kan blijven. Roy zegt dat dit al 
   eens is voorgekomen en dat Rob daarom gewoon lid mag blijven. Wendy zegt dat het toch wel belangrijk 
   is, omdat het hier over stemrecht gaat en dat het binnen het bestuur overlegd moet worden. Er wordt 
   besloten het op de volgende BV te bespreken, waar Rob dan ook voor uitgenodigd wordt. Wendy zegt dat 
   de statuten en het huishoudelijk regelement wel degelijk belangrijk zijn en dat het bestuur er dus ook 
   rekening moet houden bij hun besluit.
 - Nancy hoopt dat het bestuur het beter zal doen en wenst het nieuwe bestuur veel succes. Verder zegt ze 
   dat ze tot haar spijt niet heeft kunnen deelnemen aan alle activiteiten.
 - Jan-Willem wenst het nieuwe bestuur veel succes.
 - Ivo vindt het slecht dat er mensen te laat waren gekomen en dat er een aantal GSM's waren afgegaan. 
   Verder bedankt hij de vereniging voor de leuke tijd en roept hij mensen op mee te gaan naar de Hayraa, 
   waar nog minstens één persoon voor nodig is..
 - BartH deelt mee spijt te hebben voor de fouten die hij heeft gemaakt en zegt het het volgende semester  
   beter te doen.
 - Luana vraagt of de Accie van plan is een activiteit naar de nieuwe starwarsfilm te organiseren.

21:55 Luana sluit de vergadering

K . A . V .  A l c u i n u s  o p  I n t e r n e t :  h t t p : / / w w w . a l c u i n u s . d e
E - m a i l :  b e s t u u r @ a l c u i n u s . d e


